

**Financial Instrument:****What Is a Financial Instruments?**

financial instruments are assets that can be traded . Most types of financial instruments provide efficient flow and transfer of capital to all investors in throughout the world's. These assets can be cash a contractual right to deliver or receive cash or another type of financial instrument or evidence of one's ownership of an entity.

**ماهي الادوات المالية؟**

الأدوات المالية هي الأصول التي يمكن تداولها. توفر معظم أنواع الأدوات المالية تدفقاً فعالاً ونقل رأس المال لجميع المستثمرين في جميع أنحاء العالم. يمكن أن تكون هذه الأصول نقدًا حقًا تعاقدياً في تسليم أو استلام النقد أو أي نوع آخر من الأدوات المالية أو دليل على ملكية الشخص لكيان ما.

**Bonds**

A bond is a fixed income instrument that represents a loan made by an investor to a borrower (typically corporate or government). Bonds are used by companies, municipalities, states, and to finance projects and operations. Bond details include the end date when the principal of the loan is due to be paid to the bond owner and usually includes the terms for variable or fixed interest payments made by the borrower.

**السندات**

السند عبارة عن أداة للدخل الثابت تمثل قرضًا يقدمه المستثمر الى المقترض (عادةً ما يكون شركة أو حكومة). تستخدم السندات من قبل الشركات والبلديات والولايات لتمويل المشاريع والعمليات. تتضمن تفاصيل السند تاريخ الانتهاء عندما يكون أصل القرض مستحق السداد لمالك السند وعادة ما يتضمن شروط مدفوعات الفائدة المتغيرة أو الثابتة التي يقوم بها المقترض.

**Characteristics of Bonds**

Most bonds share in some common basic characteristics including:

**1-Nominal value:** is the financial amount that determines the value of a bond at maturity.

**2-The coupon rate:** is the rate of interest the bond issuer will pay on the face value of the bond, expressed as a percentage

**3-Coupon dates :** are the dates on which the bond issuer will make interest payments. Payments can be made in any interval.

**4-The maturity date** is the date on which the bond will mature and the bond issuer will pay the bondholder the Nominal value of the bond.

#### خصائص السندات

- تتشارك معظم السندات في بعض الخصائص الأساسية الشائعة بما في ذلك:
- 1- **القيمة الاسمية:** هي القيمة المالية التي تحدد قيمة السند عند الاستحقاق.
  - 2- **معدل الكوبون:** هو سعر الفائدة الذي سيدفعه مصدر السند بالقيمة الاسمية للسند ، معبراً عنه كنسبة مئوية
  - 3- **تواريخ الكوبون:** هي التواريخ التي سيقوم فيها مصدر السندات بدفع الفائدة، يمكن إجراء المدفوعات في أي فترة.
  - 4- **تاريخ الاستحقاق:** هو التاريخ الذي يستحق فيه السند ويدفع مصدر السند لحامل السند القيمة الاسمية للسند.

#### classification of Bonds

There are four primary categories of bonds sold in the markets It is as follows .

##### 1- Government bonds:

such as those issued by the U.S. Treasury. Bonds issued by the Treasury with a year or less to maturity are called (Bills) bonds issued with 1 – 10 years to maturity are called (notes) and bonds issued with more than 10 years to maturity are called (bonds) The entire category of bonds issued by a government treasury is often collectively referred to as (treasuries) Government bonds issued by national governments may be referred to as sovereign debt.

#### تصنيف السندات

هناك فئات رئيسية من السندات التي تباع في الأسواق وهي على النحو التالي.

##### 1- السندات الحكومية:

مثل تلك الصادرة عن وزارة الخزانة الأمريكية. تسمى السندات التي تصدرها الخزانة لمدة سنة أو أقل حتى تاريخ استحقاقها (**اذونات الخزانة**) تسمى السندات الصادرة من 1 - 10 سنوات حتى تاريخ الاستحقاق (**السندات متوسطة الاجل**) وتسمى السندات الصادرة مع أكثر من 10 سنوات حتى تاريخ الاستحقاق (**السندات طويلة الاجل**) وغالبًا ما يشار إلى السندات التي تصدرها خزانة الحكومة بشكل جماعي باسم (**سندات الخزانة**). يشار إلى السندات الحكومية الصادرة من الحكومات الوطنية بالديون السيادية.